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Zápis jednání regionální Komise mládeže a metodiky  
Kraje Vysočina a Jihočeského kraje  

 

Termín jednání:  13.9.2022 

Místo jednání:  MS Teams 

Začátek jednání:  21:00 

Konec jednání: 22:20 

Přítomni: Petr Jindra, Zdeňka Janoušková, Roman Komenda, Tomáš Rosecký, Vít 
Strouhal   

Sekretář: Jiří Matyáš 

_________________________________________________________________________________________ 

PROGRAM JEDNÁNÍ KMM: 
1. Přivítání 
2. Zpětná vazba na hodnotící zprávy z ODM a cyklu krajských repre 
3. Realizační tým kluků z Vysočiny – hodnocení Luboše Rauera 
4. Zpětná vazba na sobotní turnaj dorostenek v Brně 
5. Plán nejbližších aktivit KMM (mj. Regiodny) 
6. Rozpočet 2023 

 
ZÁPIS Z JEDNÁNÍ: 
 
1. Přivítání 
Předseda komise Petr Jindra přivítal členy KMM a na prezentaci představil program dnešního jednání. 
 
2. Zpětná vazba na hodnotící zprávy z ODM a cyklu krajských repre 
Dodány 3 ze 4 zpráv. Členové KMM diskutovali možnosti a způsob seznámení výsledků směrem k oddílům. 
KMM bere na vědomí zprávy. Případ RT chlapců Kraje Vysočina bude probrán v samostatném bodu. Prezentace 
při prvním regiodnu prezenčně, ale umožněno online připojení z místa setkání. 
 
3. Realizační tým kluků z Vysočiny – hodnocení Luboše Rauera 
Členové RT Kraje Vysočina v kategorii chlapců z vlastní vůle, z důvodu nespokojenosti s komunikací s KMM, 
rezignovali, stále má zájem pokračovat V. Rosecký. 
KMM pověřuje předsedu Petra Jindru k dohodě s V. Roseckým v pokračování u chlapců krajské reprezentace 
v pozici hlavního trenéra. Ten by prezentoval svůj RT – 2 asistenty. Mandát by měl být dlouhodobější, je třeba se 
dívat k vrcholu ODM 2024, přesto nespoléhat pouze na tento vrchol, ale pracovat napříč všemi kategoriemi (mlži-
strži-dorostenci). 
 
4. Zpětná vazba na sobotní turnaj dorostenek v Brně 
Na turnaji bylo 15 hráček, pouze 1 golmanka, 1 golmanka bohužel odřekla těsně před turnajem. Akce splnila svůj 
účel tj. „vrchol repre cyklu“. Z důvodu komunikačního šumu mezi RT a SK Meťák, chyběly hráčky z Meťáku. Hrálo 
se 3x12 minut. Ostatní družstva byla kvalitní, složená ze skvělých hráček, špiček v kategorii napříč celou 
republikou. 
 
5. Plán nejbližších aktivit KMM (zejm. Regiodny) 
Regiodny bude pořádat Florbal Vysočina pro chlapecké kategorie – mohou být zvána chlapecká družstva z klubů 
či sousedních regionů (HKaPa). Hala může být na území JČ. Akce dívčích kategorií musí být organizovány 
Českým florbalem. Aktuálně plán akcí do Vánoc. Komplikací bude plánovaná PN sekretáře komise a manažera 
regionu Jiřího Matyáše v měsíci listopadu. V lednu 2023 ihned naplánovat akce do zbytku sezóny, termíny musí 
být v souladu s termínovkou regionu, celostátu, KTM. Pro ročníky 2008-2010. 
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Na přelomu září-října by začneme plánovat seminář s Annou Dvořákovou na téma ženského florbalu, ideálně 
spojit s jedním regiodnem. Členové KMM byli vyzváni k zaslání témat pro seminář, připravováno ve spolupráci 
s KŽF. Téma „trvanlivost hráček“. Délka semináře cca 1,5 hodiny. P. Jindra pověřen k sumarizaci požadavků. 
 
P. Jindra diskutoval s členy KMM případnou rezignaci své osoby v pozici člena RVV, resp předsedy KMM 
z důvodu svého působení mimo region VYaJČ.. P. Jindra však bude dále působit v roli rozhodčího za region 
VYaJČ. Členové KMM podpořili P. Jindru v setrvání na pozici do řádných voleb do RVV. Ten však členy vyzval 
k případné kritice resp. k probrání ve svých klubech.  
 
Další možný seminář na téma „fyzioterapie ve florbalu“, případně pozvat reprezentanty z našeho regionu (T. 
Hanák (V. Strouhal), Dolejš, Rybičková (Z. Janoušková), Bačová, …). Nejdříve termín, následně pozvání. 
 
6. Rozpočet 2023 
Připomínky byly projednány v předchozím bodu „Plán nejbližších akcí“. 
 
 
Další setkání KMM – neděle 2.10.2022 od 20:30. 
 
 
Zapsal: Jiří Matyáš, sekretář komise 
Ověřil: Petr Jindra, předseda komise 


